



**PROVINCE DE QUÉBEC
VILLAGE DE SENNEVILLE**

AVIS PUBLIC

PUBLIC NOTICE

PRENEZ AVIS que lors de la prochaine séance ordinaire du Conseil Municipal du Village de Senneville, qui aura lieu le lundi **14 décembre 2020 à 18h30** sans la présence du public, sera présenté pour adoption le plan d'intervention spécifique au bassin de drainage numéro 4 révisé en 2020.

TAKE NOTICE that at the next regular sitting of the Municipal Council of the Village of Senneville, which will be held on Monday, **December 14, 2020, at 6:30 p.m.** without the presence of the public, the specific intervention plan for drainage basin number 4, revised in 2020, will be presented for adoption.

Les citoyens sont invités à [visionner sur le site Internet du Village de Senneville la vidéo](#) qui explique les différents tracés analysés, le tracé retenu et le phasage des travaux.

Citizens are invited to [view the video on the Village of Senneville website](#) which explains the different routes analyzed, the route chosen and the phasing of the work.

Donné à Senneville, ce 9 décembre 2020.

Given in Senneville, December 9, 2020.

(Original signé / signed)

Francine Crête
Greffière | Town Clerk